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- Poneki put samo vozim biciklu, i to u glavnom u rekreativne svrhe. Mislim da je izgradnja
biciklističke staze između Pančeva i Brestovca jedna vrlo pametna stvar. Prvenstveno zbog 
bezbednosti naše dece, a potom i zbog svih ostalih  učesnika u saobraćaju. Potpuno
podržavam, i želim da se staza što pre izgradi.  
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